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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2020/21:1914 Elförsörjningen under vindstilla vintrar

Nu i vinter har Sverige importerat smutsig kolframställd el för att Sverige 
stängt ned kärnkraftskapacitet. Samtidigt har jag hört statsrådet Ygeman säga 
att vi nu står i ett teknikskifte. Kärnkraften kommer att behövas även i 
framtiden, och det är oroande att regeringen inte tycks värdesätta kärnkraftens 
roll för framtiden. Det kan stå Sverige mycket dyrt om regeringen inte tar 
kärnkraftens betydelse på allvar.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Hur ska Sverige säkra sin elförsörjning och öka den kraftigt i framtiden under 
de dagar om året då det är kallt, vindstilla och solen inte lyser?

………………………………………

Sofia Westergren (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-22
Besvaras senast
2021-03-03 kl. 12.00


